
                       Košický samosprávny kraj, Nám. Maratónu č. 1, Košice 
 
                                                                                                            Č.j.1617/2011-RU13/1916 
                                                             
 

 Z Á P I S N I C A 
                          zo  7. zasadnutia finančnej komisie konaného dňa 07. februára 2011 
 
 
Počet prítomných členov: 14       /podľa prezenčnej listiny/ 
Počet neprítomných členov:   1                              
z toho ospravedlnení:               1                                      
 
 
K bodu 1 – Otvorenie 
Rokovanie komisie otvoril a viedol predseda komisie p. Burian. Oboznámil prítomných 
s programom a navrhol rozšíriť program o 3 body: 

- Zmena uznesenia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 20/2010 
- Poskytnutie dotácie nad 3 300€ v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického 

samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien 
a doplnkov 

- Spolufinancovanie projektu „Mobilita v Alpách a Karpatoch“ v rámci Programu 
nadnárodnej spolupráce Juhovýchodná Európa 

 
                                                                                             Hlasovanie: Prítomní    -  14                                                            
                                                                                                                   Za              -    14 
                                                                                                                    Proti           -      0 
                                                                                                                   Zdržal sa    -      0 
 
 
K bodu 2 - Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o 
poskytovaní dotácií a účelových finančných prostriedkov z rozpočtu Košického 
samosprávneho kraja v rámci programu Terra Incognita 
Materiál uviedol JUDr. Šuchta pracovník právneho odboru. Poslanci Süli, Farkašovský, 
Vavrek a Bečárik diskutovali najmä k článku 5 navrhovaného VZN  a to k spôsobu 
financovania. P. Burian navrhol, aby pri jednorazových akciách bol pomer poskytnutej 
dotácie 70% pred akciou a 30% po uskutočnení akcie a pri dlhšie trvajúcich akciách  30% 
pred a 70% po uskutočnení akcie. Ďalej navrhli, aby bol prísne nastavený mechanizmus, aby 
kontrola bola vykonávaná priebežne minimálne raz počas trvania akcie a aby do kontroly bol 
zapojený najmä Útvar hlavného kontrolóra KSK. Komisia odporúča materiál prerokovať 
a schváliť v Zastupiteľstve KSK po zapracovaní uvedených pripomienok. 
 

 
                                                                                              Hlasovanie: Prítomní    -    14                                      
                                                                                                                   Za              -    14 
                                                                                                                    Proti           -     0 
                                                                                                                     Zdržal sa    -     0  
 
  
 



K bodu 3 - Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým 
sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie KSK 5/2008 o určení výšky príspevku na 
čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v znení VZN KSK č. 4/2010 
Materiál prezentoval vedúci odboru školstva Ing. Kandráč. Zmena sa týka zvýšenia stravnej 
jednotky u športových tried a športových škôl. Komisia odporúča materiál prerokovať 
a schváliť v Zastupiteľstve KSK. 
 
                                                                              

            Hlasovanie:   Prítomní    -   14 
                                                                                                                      Za             -    14 
                                                                                                                      Proti          -     0 
                                                                                                                      Zdržal sa   -     0  
 
 
K bodu 4 – Predloženie najvhodnejšieho návrhu na uzatvorenie zmluvy o dočasnom prevode 
akcií v spoločnostiach NsP Spišská Nová Ves, a. s., NsP Trebišov, a. s., NsP sv. Barbory 
Rožňava, a. s. a NsP Štefana Kukuru Michalovce, a. s. 
S materiálom oboznámil prítomných MUDr. Lipčák. Informoval komisiu o doterajšom  
priebehu  obchodnej súťaže na dočasný prevod akcií NsP a ďalšom postupe / 14.02.2011-
otváranie obálky č.2 / Komisia odporúča zobrať materiál na vedomie. 
 
                                                                                               Hlasovanie:   Prítomní    -   14 
                                                                                                                      Za             -    14 
                                                                                                                      Proti          -     0 
                                                                                                                      Zdržal sa   -     0 
 
 
K bodu 5 - Zmeny v sieti škôl a školských zariadení SR na stredných školách v 
zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 
Ing. Kandráč oboznámil prítomných s návrhom na racionalizáciu siete škôl v Košickom kraji. 
Poslanec Farkašovský oboznámil komisiu o rokovaní s riaditeľom SPŠ hutníckej p. Makom 
a starostom mestskej časti Juh p. Hlinkom. Pán  poslanec Süli reagoval k materiálu, že bol 
veľmi dobre spracovaný. Komisia odporúča materiál prerokovať a schváliť v Zastupiteľstve 
KSK. 
 

             Hlasovanie:   Prítomní    -   14 
                                                                                                                       Za             -    14 
                                                                                                                       Proti          -     0 
                                                                                                                       Zdržal sa   -     0 
 
K bodu 6 – Rozdelenie finančných prostriedkov z verejnej zbierky určenej pre pomoc obciam 
postihnutým povodňami v roku 2010 
S materiálom oboznámil komisiu Ing. Kovács - zástupca riaditeľa Ú KSK. Na požiadavku  
poslanca Farkašovského je potrebné materiál doplniť o kvantifikáciu škôd v jednotlivých 
obciach. Komisia odporúča materiál prerokovať a schváliť v Zastupiteľstve KSK. 
 

               Hlasovanie:   Prítomní    -   14 
                                                                                                                         Za             -    14 
                                                                                                                         Proti          -     0 
                                                                                                                         Zdržal sa   -     0  



K bodu 7 - Návrh na odplatný prevod akcií Košického samosprávneho kraja v spoločnosti 
AGROCENTRA a. s. Michalovce 
Materiál uviedla Ing. Karafová- vedúca odboru financií. Zároveň informovala prítomných, že 
komisia k hospodáreniu s majetkom odporučila predaj listinných akcií vo výške 30%  ich 
nominálnej hodnoty. Komisia odporúča materiál prerokovať a schváliť v Zastupiteľstve KSK 
s navrhovanou  zmenou. 
 
 

               Hlasovanie:   Prítomní    -    14 
                                                                                                                         Za             -     14 
                                                                                                                         Proti          -     0 
                                                                                                                         Zdržal sa   -     0  
                                                                                                                          
 
 
K bodu 8 – doplnený- Zmena uznesenia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 
20/2010 
S dôvodmi zmeny uznesenia oboznámila  komisiu p. Vajkunyová. Zmena sa týka posunutia 
čerpania úveru na spolufinancovanie projektov EÚ na rok 2011. Na otázky poslancov 
Bečárika a Süliho ohľadne poplatku za poskytnutie úveru 0,5 % z objemu odpovedali p. 
Vajkunyová a p. Burian. Na otázku p. poslanca Süliho, aká čiastka bola uhradená z vlastných 
príjmov KSK na spolufinancovanie projektu v roku 2010 odpovedala Ing. Karafová, išlo 
o sumu 689 035,- €. Komisia odporúča materiál prerokovať a schváliť v Zastupiteľstve KSK. 
 

               Hlasovanie:   Prítomní    -    14 
                                                                                                                         Za             -     14 
                                                                                                                         Proti          -     0 
                                                                                                                         Zdržal sa   -     0  
 
 
K bodu 9 – doplnený- Poskytnutie dotácie nad 3 300 € v zmysle Všeobecne záväzného 
nariadenia košického samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších 
zmien a doplnkov 
Materiál uviedla Ing. Karafová – vedúca odboru financií. Dotácia vo výške 16 600,- € je 
navrhovaná pre Mesto Košice na sprievodné kultúrne akcie počas MS v ľadovom hokeji. 
Vzhľadom na to,  že žiadosť bola predložená po rokovaní kultúrnej komisie, poslanec 
Farkašovský navrhol, aby predseda kultúrnej komisie dodatočne oboznámil svojich členov 
o tomto návrhu. Poslanec Süli  odporučil, aby v zmluve o poskytnutí dotácie bol uvedený účel 
na konkrétne akcie. Komisia odporúča materiál prerokovať a schváliť v Zastupiteľstve KSK. 
 

               Hlasovanie:   Prítomní    -    14 
                                                                                                                         Za             -     14 
                                                                                                                         Proti          -     0 
                                                                                                                         Zdržal sa   -     0  
 
 
 
 
 
 



K bodu 10 – doplnený - Spolufinancovanie projektu „Mobilita v Alpách a Karpatoch“ 
v rámci Programu nadnárodnej spolupráce Juhovýchodná Európa 
Materiál uviedol RNDr. Legen z Agentúry regionálneho rozvoja. K projektu diskutovali 
poslanci Bečárik, Süli a Puci. Pán Legen uviedol, že konkrétne lokality a ďalšie informácie 
budú uvedené na web stránke na jeseň 2011. Pán Burian požiadal, aby po začatí projektu raz 
štvrťročne bol odprezentovaný resp. predložený komisii v písomnej podobe. Komisia 
odporúča materiál prerokovať a schváliť v Zastupiteľstve KSK. 
 

               Hlasovanie:   Prítomní    -    14 
                                                                                                                         Za             -     14 
                                                                                                                         Proti          -     0 
                                                                                                                         Zdržal sa   -     0  
 
 
 
K bodu 11 -  Rôzne, záver 
 

Predseda komisie poďakoval prítomným za aktívnu účasť a ukončil rokovanie 
finančnej komisie. 
 
 
 
 
 
 
V Košiciach  07.02.2011    
 
 
 
Ing. Mária  Karafová                                                                       Ing. Jozef Burian 
    tajomník komisie                                                                         predseda komisie 


